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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 87 

Data: Dimarts, 30 de gener de 2018 

Hora: 10 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

Assisteixen:  

Arbona Mengual, Vicent 

Cerezo García, Miguel 

Flors Herrero, Víctor 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Jaques Miret, Josep Anton 

Llorens Vilarocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Sánchez Bel, Paloma  

Scalschi, Loredana M. 

Vicedo Jover, Begonya 

Vives Peris, Vicente 

 

 

Excusen l’absència: 
Camañes Querol, Gemma 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Roselló Ripollés, Salvador 

 

 

 

Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

2.  Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions. 

3. Hivernacles. 

4. Assumptes de tràmit. 

5. Torn obert de paraules. 

 

Abans de començar la sessió del Consell de Departament es felicita els nous doctors Raúl 

Martí i Vicente Vives que han defensat les seues tesis doctorals recentment. 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió 86. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions. 
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a. Victoria Pastor ha canviat la seua figura contractual a Juan de la Cierva, per la qual 

cosa ha calgut modificar el document de concessió de venia docendi per al segon 

semestre. 

b. El dia 9 de febrer vindrà a l’UJI una visita del Centre de Jardineria de Cinctorres. 

S’encarregarà d’acompanyar-los en la visita el professor Miguel Cerezo. Se’ls donarà 

informació del grau EAMAR. 

c. El dia 12 de gener va tenir lloc una reunió amb els directors i directores de departament 

per a tractar dels factors psicosocials en l’ocupació. S’hi va concloure que cal treballar 

per a reduir la sobrecàrrega de treball burocràtic, la qual cada vegada és major. El nostre 

departament es troba en la zona de classificació en la qual hi ha més factors positius de 

benestar que negatius. 

d. Lourdes, la tècnica de laboratori contractada ha finalitzat el contracte. S’ha tornat a fer 

una petició a Recursos Humans perquè es prolongue la durada del contracte. S’hi ha 

enviat informació sobre l’ocupació actual dels laboratoris i ara esperem que ens 

comuniquen la seua decisió. 

JUNTA DE CENTRE CELEBRADA EL DIA 15 DE GENER DE 2018 

- L’esborrany del pressupost del Pla Estratègic de l’ESTCE es passarà, per a la seua 

possible aprovació, a la pròxima Junta de Centre. 

- La proposta de la Direcció de l’ESTCE per a les negociacions de crèdits amb el VOAP 

és que es mantinguen igual que aquest curs (i que no es descompten els que s’han de 

compartir amb Arquitectura Tècnica). 

- S’aproven totes les sol·licituds de cursos propis. 

- Es canvien els i les representants de l’estudiantat en els tribunals de compensació. 

 

CID CELEBRADA EL DIA 29 DE GENER DE 2018 

- Informe de l’Escola de Doctorat: els resultats de l’enquesta sobre satisfacció dels 

programes de doctorat de l’UJI han estat molt satisfactoris en tots els aspectes 

(organització, informació que rep l’estudiantat, etc.). L’Escola de Doctorat passarà a 

situar-se en la tercera planta del mateix edifici en què està ara. 

S’aplicarà una reducció de crèdits en POD als coordinadors i coordinadores dels diferents 

programes de doctorat. El total de crèdits a reduir és de 20,5, els quals es repartiran entre 

tots els programes de doctorat en funció de nombre d’estudiantat matriculat, nombre de 

tesis llegides, nombre de tesis amb menció de doctorat internacional, etc. Al coordinador 
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del Programa de Doctorat en Ciències (José Antonio López) li correspondran 1,75 crèdits 

de reducció. 

- Informe de Recerca: pel que fa a reconeixement de sexennis, la Llei de 27/12 

preveia la possibilitat de sol·licitar sexennis pels PCD interins. Posteriorment (28 

de gener de 2018) es va modificar i els ajudants doctors també poden sol·licitar 

l’avaluació de trams de recerca, però en aquest cas serà l’AVAP (i no la CNEAI 

qui durà a terme l’avaluació). En el cas dels PCD i PCDi, quan passen a TEU, 

encara que han de sol·licitar l’homologació de sexennis, serà un mer tràmit, 

perquè en tots dos casos l’agència avaluadora serà la CNEAI. En el cas dels 

ajudants doctors serà una nova avaluació. 

Al desembre es va publicar el manual d’execució i justificació de projectes d’R+D+i 

Reptes 2016. Es demana (i això és una novetat) que es faça una justificació del temps que 

cada investigador o investigadora dedica al projecte. Ha de comprovar-se que, 

descomptant el temps que es dedica a docència, no se superen les 37,5 hores setmanals. 

L’UJI disposa d’una eina per a gestionar-ho, però en l’actualitat només afecta a projectes 

europeus. S’intentarà estendre a la resta de projectes en els quals siga preceptiu. 

Conselleria engegarà el programa GENT (Generació de Talent) d’excel·lència 

investigadora. Es proposa la creació, en un futur, d’un institut de recerca de la Comunitat 

Valenciana (com els que ja existeixen en altres comunitats autònomes). De moment es 

pretén donar suport a investigadors i investigadores amb talent, per la qual cosa aviat 

eixirà una convocatòria que preveu diverses accions: i) Nou ajudes per a totes les 

universitats valencianes per a la contractació per quatre anys (renovable dos més) de 

doctors d’excel·lència (beneficiaris ERC…) ii) Dotze ajudes per a contractats doctors 

(quatre + dos anys). En aquest cas menys restrictives: experiència postdoctoral menor de 

cinc anys, dos anys de postdoc fora i l’aval d’un grup de recerca de referència (que haja 

tingut un Prometeu, beneficiari d’ERC…) iii) Setze contractes de joves doctors o doctores 

per a desenvolupar el projecte de transferència tecnològica a una empresa i iv) Vint-i-nou 

ajudes per a la formació de doctors i doctores en empreses. 

En relació a la convocatòria de Conselleria per al finançament de grans equips, es va 

publicar la resolució el dia 21 de desembre i la data límit per a la despesa serà el 31 de 

desembre. A l’UJI se li van assignar 400.000 euros que no s’han pogut gastar, per la qual 

cosa s’ha presentat una queixa a Conselleria. Els diners que no s’han gastat passaran als 

pressupostos de la següent convocatòria, els quals seran diferents perquè no torne a 

produir-se el problema de l’anterior. 

- El dia 27 de desembre de 2017 es va publicar el Pla Estatal de Recerca Científica i 

Tècnica 2017-20. 

- En l’actualitat, en l’UJI existeixen tres accions per a la reducció de crèdits en POD: i) 

Reduccions per activitat investigadora avaluades per l’UJI (per a professorat que va a 32 
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crèdits); ii) Per sexennis i iii) Per tesis doctorals dirigides. S’aprova, en aquesta CID, 

ampliar a dos casos més: i) Relacionades amb projectes de recerca europeus. Si coordina 

el projecte l’UJI, la reducció serà de quatre crèdits; si no, de dos. L’IP assignarà la 

reducció als professors i professores que ho considere; ii) Reducció per direcció/edició 

de revistes científiques de l’UJI. 

- S’aprova el Pla de Promoció de Recerca de l’UJI. Hi ha dues novetats, qui pot participar 

en els projectes serà d’acord amb la normativa de grups de la Universitat i la tramitació 

serà únicament telemàtica a través de l’IGLU. 

CEP CELEBRADA EL DIA 29 DE GENER DE 2018 

Informe del gerent: Informa sobre aspectes relacionats amb els drets de propietat 

intel·lectual. El seu informe està motivat perquè l’UJI és una de les universitats que ha 

estat denunciada per CEDRO. Es va signar un acord amb aquesta entitat pel qual les 

universitats pagaven 3.000.000 d’euros. Enguany demanaven 10.000.000 d’euros, a més 

no se sabia com repartien els ingressos entre els autors i autores. L’UJI ha desenvolupat 

una aplicació informàtica per a poder gestionar quins recursos protegits s’utilitzen. S’ha 

enviat un correu a tota la comunitat universitària en el qual s’explica amb detall aquest 

tema. 

Vicerectorat d’Estudiants, Ocupació i Innovació Educativa. L’USE farà un curs de 

formació per al professorat sobre el tema que ha comentat el gerent. S’ha publicat l’ordre 

de les PAU, serà similar a l’any passat. 

Vicerectorat d’Estudis. La VEU explica que encara que tenim mecanismes per a controlar 

el nombre de màsters, l’oferta encara és massa àmplia. Per tant, s’han redefinit alguns 

criteris per a la continuïtat dels màsters; així, per exemple, s’han definit les dimensions 

de grup entre 35 i el màxim que es va indicar en la memòria del Verifica. Encara que es 

redueix un percentatge el límit inferior en diferents supòsits: atraure estudiantat de fora, 

que seguisca en línia, que seguisca l’accés a un doctorat, etc. La proposta s’ha comentat 

amb les direccions dels màsters i ho han vist bé. 

Vicerectorat d’Ordenació Acadèmica i Professorat. Es tenen les dades del seguiment de 

l’activitat docent del primer semestre. Els resultats són pareguts als de l’any passat, amb 

un 11% d’incidències de mitjana i un 1% pendents de resoldre. Respecte al Docentia del 

curs 2016-17 es tancarà la setmana vinent amb la resolució de les al·legacions.  
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Pel que fa a l’avaluació dels sexennis del professorat contractat, ara és possible que la 

CNEAI avalue els sexennis el PCDi. Es poden avaluar per l’AVAP els ajudants doctors, 

encara que no té cap tipus d’efecte econòmic ni de reducció de crèdits. Hi ha una 

convocatòria per a incorporar personal investigador de fora de les universitats amb un 

perfil també docent. Es demanarà als departaments que expressen si estan interessats en 

aquesta convocatòria. En realitat, per a tota Espanya hi haurà poques places; per tant, com 

a molt, ens tocaria una o dues per a tota l’UJI. 

S’aprova la modificació del Programa de Suport a les Activitats de Recerca i d’Innovació 

i Transferència del PDI de la Universitat Jaume I. S’hi han incorporat reduccions per la 

direcció de revistes científiques, però només de l’UJI. 

S’aprova la proposta de límits d’admissió de graus i màsters oficials per al curs 2018-19. 

Els canvis respecte a l’any passat són en el grau en Infermeria, per a absorbir a l’alumnat 

de l’Escola d’Infermeria del Sagrat Cor, sempre que arribe la corresponent autorització 

de l’ANECA.  

S’aprova el calendari acadèmic del curs 2018-19.  

S’aprova la proposta d’Oferta Pública d’Ocupació del personal docent i investigador per 

a l’any 2018, la qual serà de 25 places. Després es va considerar la taxa d’estabilització 

temporal, la qual apareixia en els pressupostos de 2017, per tant, el 90% de les places que 

estan en interinitat des de fa tres anys es poden consolidar sense passar per taxa de 

reposició. Hi ha dues places que fa tres anys que estan com a PCDi, i s’ha considerat que 

el 90% de dues és dues, i per tant s’han inclòs en el document la promoció a PCD. Així, 

l’oferta queda tal com el document presentat: quatre places RyC, 21 per al TEU (17) i 

PCD (quatre). Dels 21 s’ha preguntat als departaments si els interessats la volien traure i 

si anaven a PCD o TU. En dos casos s’hi ha renunciat, i s’ha mantingut el lloc a la llista. 

Per tant, també es podran traure 17 places de CU. Per a les quatre places de RyC només 

hi ha un investigador que enguany acaba. 

3. Hivernacles.  

- El nou número de telèfon de l’hivernacle és 7325. 

- Per a enviar-hi missatges s’ha creat una adreça de correu electrònic: hivernacles@uji.es 

per a reserves d’espais d’hivernacle. Els missatges que s’envien a aquesta adreça arribaran 

als tècnics de l’hivernacle i a la Direcció del Departament. 

mailto:hivernacles@uji.es
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- Els suports per als tutors de les plantes ja estan col·locats. 

- S’han col·locat taules en els mòduls d’hivernacle. S’han col·locat dues, dues i tres taules 

en diferents mòduls. Aquest és el nombre d’espai de taules que s’ocupava abans. Hi ha 

taules sense muntar (perquè no hi ocupen espai) que es col·locaran si cal. 

- S’hi han fet algunes millores, no previstes en el pressupost com uns suports per a la 

col·locació dels dipòsits d’adobat, els prestatges del magatzem són nous. 

- S’hi fan proves del sistema de climatització i, de moment, funciona correctament. 

-S’hi ha corregit el problema del ciment que va saltar, i també s’ha resolt l’accés a 

l’hivernacle (per a salvar el desnivell del marc de la porta). 

- S’hi està instal·lant el sistema de reg. 

- Pel que fa a l’eliminació d’arbres. La parcel·la de fruiters s’ha revisat per a deixar una 

mostra representativa i eliminar els que no vegeten bé. A la parcel·la de cítrics es proposa 

eliminar la fila del costat del camí i l’adjacent al barranc, que són les que estan en pitjors 

condicions, amb això s’eliminaria pràcticament la meitat dels arbres. Queda per 

determinar com es pot finançar l’arrencament dels arbres. 

- Pel que fa a la facturació de l’hivernacle als investigadors i investigadores. Es va tenir 

una reunió amb Andrés Marzal i amb Inmaculada Balaguer i no és possible que es 

gestione en Serveis Centrals. L’opció que sembla més raonable és que es pague de 

projectes UJI, article 83, àrea, on no són tan estrictes en les justificacions de despeses. En 

la unitat de gestió es crearà una línia de crèdit. Per a poder arrencar l’any s’han agafat, 

1.000 euros d’FV i altres 1.000 euros de PV. Es farà un registre de l’ocupació de 

l’hivernacle i en novembre cada grup haurà de pagar en funció de l’espai ocupat. Així, 

l’any vinent ja tindrem romanent per al funcionament dels hivernacles. 

4. Assumptes de tràmit. 

No n’hi ha. 

5. Torn obert de paraules. 

No n’hi ha. 


